
 
1

          4  
Številka: 900-8/2014-2  
Nova Gorica, 13. marec 2014                                                                                                                              

                                       
 

P O R O Č I L O 
 

o izvršenih sklepih 35. seje Mestnega sveta MONG, ki je bila 13. februarja 2014  
 

 
35. SEJA MESTNEGA SVETA, 13. februar 2014  
 

 
zap. 
št. 

SKLEP OZ. AKT IZVRŠEN V 
IZVRŠEVANJU 

NI IZVRŠEN 

1. Sklep o sprejemu poročila o izvršenih sklepih 34. seje 
Mestnega sveta MONG, ki je bila 23. januarja 2014  

●   

2. Odlok o porabi sredstev proračunske rezerve  ●   
3. Javna infrastruktura na področju kulture postanejo 

nepremičnine v lasti MONG, ki so namenjene kulturi – 
grad Branik-Rihemberk. Nepremičnine se zaznamujejo 
v zemljški knjigi kot javna infrastruktura.  

●   

4. Sklep o zavrnitvi predloga Poslovnika o dopolnitvi 
Poslovnika MONG 

●   

5. Sklep o zavrnitvi predloga Odloka o določitvi volilnih 
enot na območju MONG 

●   

6. Sklep o seznanitvi z Letnim poročilom o delu 
Medobčinske uprave MONG in Občine Brda za leto 
2013 z dne 31. 1. 2014  

●   

7. Sklep o seznanitvi z Letnim poročilom Policijske 
postaje Nova Gorica o varnostnih razmerah v MONG 
ter priporočilu za zmanjševanje tveganj v MONG z dne 
3. 2. 2014 

●   

8. Sklep o sprejemu Letnega programa izvajanja 
gospodarske javne službe zbiranja in prevoza 
komunalnih odpadkov za leto 2014, z datumom 
februar 2014, ki ga je pripravil koncesionar Komunala 
Nova Gorica d.d. 

●   

9. Med ključne cilje in naloge v letu 2014 se doda še 
točko 14. Postavitev ekološkega otoka oz. zabojnikov 
za ločeno zbiranje odpadkov na območju Kurje vasi 
oz. na Iztokovi ulici. 

●   

10. Pravilnik za urejanje in oddajo urbanih vrtov v zakup  ●   
11. Sklep o ugotovitvi, da grajeno javno dobro ne služi več 

svojemu namenu – nepremičnina parc. št.1241/8 cesta 
v izmeri 54 m² k.o. Ravnica. Uprava MONG izda 
odločbo o ukinitvi statusa grajenega javnega dobra na 
navedeni nepremičnini.  

●   
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34. SEJA MESTNEGA SVETA, 23. januar 2014  
 
 
zap. 
št. 

SKLEP OZ. AKT IZVRŠEN V 
IZVRŠEVANJU 

NI IZVRŠEN 

9. O predlogu Odloka o ustanovitvi javnega zavoda 
Zdravstveni dom Nova Gorica se ponovno opravi prva 
obravnava in se pri tem upošteva predloge, pripombe 
in mnenja iz razprave.  

  OS 
Občine 
Kanal ni 
potrdil 

odloka v 
prvem 
branju.  

13. MONG naj v pripravo strateškega načrta za daljinsko 
ogrevanje v Novi Gorici vključi tudi predstavnika 
GOLEE. 

●   

21. Sklep o ukinitvi statusa grajenega javnega dobra 
parc.št. 809/11 k.o. Rožna Dolina, parc.št. 809/28 k.o. 
Rožna Dolina in parc.št. 4902/2 k.o. Branik 

●   

22. Letni načrt pridobivanja stvarnega premoženja Mestne 
občine Nova Gorica v letu 2014, ki ga je Mestni svet 
MONG sprejel dne 19. 12. 2013 se dopolni skladno z 
Letnim načrtom pridobivanja stvarnega premoženja 
MONG v letu 2014 – dopolnitev januar 2014, ki je 
sestavni del tega sklepa. Ureditev pravnega statusa 
nepremičnin, ki so predmet pridobivanja, je pogoj za 
veljavnost točke 1. tega sklepa. 

●   

23. Letni načrt razpolaganja s stvarnim premoženjem 
MONG v letu 2014, ki ga je Mestni svet MONG sprejel 
dne 19. 12. 2013 se dopolni skladno z Letnim načrtom 
razpolaganja s stvarnim premoženjem MONG v letu 
2014 – dopolnitev januar 2014, ki je sestavni del tega 
sklepa. Ureditev pravnega statusa nepremičnin, ki so 
predmet razpolaganja, je pogoj za veljavnost točke 1. 
tega sklepa. 

●   

25. MONG naj čim prej pripravi strategijo, iz katere bo 
razvidna jasna usmeritev s konkretnimi projekti v zvezi 
z daljinskim ogrevanjem v Novi Gorici. 

  ●  

27. Čim prej je potrebno sprejeti dopolnitev Lokalnega 
energetskega koncepta MONG.   

 ●  

 
 
 
NADALJEVANJE 33. SEJE MESTNEGA SVETA, 7. januar 2014 
 
 
 
zap. 
št. 

SKLEP OZ. AKT IZVRŠEN V 
IZVRŠEVANJU 

NI IZVRŠEN 

3. Pristojni organ naj preveri oblikovanje svetov krajevnih 
skupnosti tudi v ostalih krajevnih skupnostih v MONG. 

●   

9. Sklep o ugotovitvi, da nepremičnini parc.št. 2514/7 
dvorišče v izmeri 47 m2 k.o. Banjšice in parc.št. 
2935/16 cesta v izmeri 39 m2 k.o. Bate ne služita več 
namenu, zaradi katerega jima je bil status dodeljen. 

●   
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Uprava MONG izda odločbo o ukinitvi statusa 
grajenega javnega dobra za zgoraj navedeni 
nepremičnini.   

 
 

 
33. SEJA MESTNEGA SVETA, 19. december 2013 
 
 
zap. 
št. 

SKLEP OZ. AKT IZVRŠEN V 
IZVRŠEVANJU 

NI 
IZVRŠEN 

3. V letu 2014 se realizira izgradnja Servisnega objekta v 
Športnem parku v Novi Gorici v skladu s projektno 
dokumentacijo. MONG zagotovi dodatno financiranje 
za izvedbo projekta. 

 ●  

 
 

 
10. IZREDNA SEJA MESTNEGA SVETA, 11. december 2013 
 
 
zap. 
št. 

SKLEP OZ. AKT IZVRŠEN V 
IZVRŠEVANJU 

NI IZVRŠEN 

5. Občinsko upravo se zadolži, da pristopi k pripravi 
strategije nastopanja do državnih institucij z namenom 
ohranjanja oziroma privabljanja novih državnih 
subjektov na naše območje. K temu naj povabi tudi 
sosednje občinske uprave. Prav tako naj skupaj 
pripravijo strategijo odpiranja novih delovnih mest na 
našem območju, tako v javnem kot zasebnem sektorju. 
Ta dokument naj predvidi konkretne ukrepe in 
spodbude za odpiranje novih delovnih mest. 

 ●  

6. Mestni svet pooblašča župana MONG, da se z upravo 
Nove KBM d.d. v roku 60 dni dogovori za partnerski 
odnos med banko in občino, v smislu, da uprava Nove 
KBM d.d.: 
- imenuje v podružnici v Novi Gorici organ, ki bo 
pristojen za odločanje o podeljevanju kreditov lokalnim 
gospodarskim družbam in lokalnemu prebivalstvu, 
- zagotovi primeren fond sponzorskih oz. donatorskih 
sredstev na območju poslovanja podružnice Nova 
Gorica (vse sorazmerno glede na obseg poslovanja 
podružnice Nova Gorica v razmerju z ostalim delom 
NKBM d.d.) 
- ne posega v obstoj in ustroj lokalne leasing družbe. 
V kolikor se  županu z upravo Nove KBM d.d. ne uspe 
dogovoriti za ustrezen partnerski odnos iz prvega 
odstavka, pooblašča mestni svet župana, da se za tak 
partnerski odnos poskusi dogovoriti z drugo banko s 
sedežem v Sloveniji. 
O dogovorih iz prejšnjih odstavkov obvesti župan 
mestni svet in lokalno javnost o tem, da bo izvajanje 
partnerskega odnosa z drugo banko odvisno od višine 
depozitov lokalnih gospodarskih družb in lokalnega 

 ●  
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prebivalstva pri tej partnerski banki. 
 
 
 
32. SEJA MESTNEGA SVETA, 21. novembra 2013 
 
 
zap. 
št. 

SKLEP OZ. AKT IZVRŠEN V 
IZVRŠEVANJU 

NI IZVRŠEN 

11. V točki 1. Celostna teritorialna strategija 2020, naj se 
točka b.) zadnjega odstavka glasi: »b) promocija in 
revitalizacija kulturno-naravne dediščine ter njeno 
vključevanje v čezmejno izobraževalno in turistično-
gospodarsko ponudbo (pilotni projekt Povodje Soče). 
V točki 2. Pilotni ukrepi, naj se cilja 1 in 3 projektne 
ideje glasita: - ovrednotenje krajine ob povodju reke 
Soče in – arhitektonska in funkcionalna revitalizacija 
kulturnozgodovinskih spomenikov čezmejnega 
območja. 
Vsebino projekta energetika je potrebno zastaviti širše 
kot projekt pametne skupnosti s področji: energija, 
mobilnost, industrija, voda in zrak. 
Člane odbora za gospodarstvo je potrebno seznaniti z 
informacijo o predstavnikih MONG-a v odborih EZTS-
GO. 
Predstavniki MONG v skupščini in odborih EZTS-GO 
naj člane odborov in komisij mestnega sveta redno 
seznanjajo z delom skupščine in odborov, tako, da bi 
lahko tudi člani odborov in komisij mestnega sveta s 
svojim znanjem in izkušnjami lahko pripomogli k 
kvalitetnejšemu delu EZTS-GO.    

 ●  

12. Odbor za socialno varstvo in zdravstvo je potrebno 
sproti obveščati o spremembah celostne teritorialne 
naložbe s pilotnimi ukrepi. 

 ●  

 
 
 
31. SEJA MESTNEGA SVETA, 17. oktober 2013 
 
 
zap. 
št. 

SKLEP OZ. AKT IZVRŠEN V 
IZVRŠEVANJU 

NI 
IZVRŠEN 

12. Strategijo o športu v MONG bo potrebno sprejeti takoj, 
ko bo na nacionalni ravni sprejeta potrebna področna 
zakonodaja. 

 ●  

 
 
 
9. IZREDNA SEJA MESTNEGA SVETA, 24. september 2013 
 
 
zap. 
št. 

SKLEP OZ. AKT IZVRŠEN V 
IZVRŠEVANJU 

NI 
IZVRŠEN 

3.  Izdelan investicijski program je predpogoj za uvrstitev 
investicij v proračun. Svetnike MS je potrebno z 

 ●  
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investicijami seznaniti pred sprejemanjem proračuna.  
4. MONG naj se aktivno vključi v reševanje odkupa 

oziroma stečajnega postopka MIP-a in zagotovi pomoč 
pri odkupu komunalne infrastrukture na območju 
gospodarske cone MIP ter spodbuditi iniciativo s 
sosednjimi župani oziroma občinami v zvezi s tem.  

 ●  

 
 
 
NADALJEVANJE 30. SEJE MESTNEGA SVETA, 24. september 2013  
 
 
zap. 
št. 

SKLEP OZ. AKT IZVRŠEN V 
IZVRŠEVANJU 

NI IZVRŠEN 

7. Zaradi prijav na sredstva programa Leader je potrebno 
združiti višinski in nižinski del območja MONG v 
enoten program Leader. 

 ●  

8. Po sprejemu regijskega razvojnega programa in 
sektorskih projektov se le-te predstavi Mestnemu svetu 
MONG.  

 ●  

 
 

 
29. SEJA MESTNEGA SVETA, 11. julij 2013  
 
 
zap. 
št. 

SKLEP OZ. AKT IZVRŠEN V 
IZVRŠEVANJU 

NI IZVRŠEN 

 25. Sklep, da se javni zavod Zdravstveni dom 
Zobozdravstveno varstvo Nova Gorica s 1. 1. 2014 
pripoji javnemu zavodu Zdravstveni dom Osnovno 
varstvo Nova Gorica  

  OS 
Občine 
Kanal ni 
potrdil 

odloka v 
prvem 
branju.  

 
  

 
7. IZREDNA SEJA MESTNEGA SVETA, 14. marec 2013  
 
 
zap. 
št. 

SKLEP OZ. AKT IZVRŠEN V 
IZVRŠEVANJU 

NI IZVRŠEN 

2. Mestni svet nalaga županu, da skupaj z ostalimi 
župani občin Brda, Kanal, Miren-Kostanjevica, 
Šempeter-Vrtojba in Renče-Vogrsko izpelje vse 
postopke, da pridobijo večinsko lastništvo v Komunali 
Nova Gorica d.d.  

 ●  

 
 
 
25. SEJA MESTNEGA SVETA, 21. februar 2013  
 
 
zap. SKLEP OZ. AKT IZVRŠEN V NI IZVRŠEN 
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št. IZVRŠEVANJU 

4. Mestni svet MONG nalaga občinski upravi, da v 
najkrajšem možnem času pripravi vso potrebno 
dokumentacijo in izvede vse postopke za postavitev 
in upravljanje vlečnice ali tekočega traku za otroško 
smučišče v dolžini cca 250 metrov.   

●   

6. MS MONG nalaga občinski upravi MONG, da v 
najkrajšem možnem času poišče najboljšega 
ponudnika, ki je zainteresiran investirati v smučišče in 
letni turizem na Lokvah.  

 ●  

 
 
 
6. IZREDNA SEJA MESTNEGA SVETA, 4. december 2012   
 
 
zap. 
št. 

SKLEP OZ. AKT IZVRŠEN V 
IZVRŠEVANJU  

NI IZVRŠEN 

3. Pred izborom koncesionarja za opravljanje izbirne 
lokalne gospodarske javne službe izvajanja javne 
razsvetljave v MONG je potrebno pridobiti soglasje 
mestnega sveta k izbiri koncesionarja na podlagi 
finančne analize in k osnutku koncesijske pogodbe.  

 ●  

 
 
Pobude, predlogi, vprašanja in nestrinjanja oz. nezadovoljstva s prejetimi odgovori ter 
pripombe svetnic ter svetnikov so bili posredovani: 
 
 
 Županu oziroma kabinetu župana: 
 
  -      svetnika Valterja Vodopivca - naslednje vprašanje:  

Župan, g. Ljucoviču in tebi sem 20. januarja poslal svetniško pobudo, in sicer, da se 
uvrsti točka ali pa vprašanje Majskih poljan na prvo naslednjo sejo mestnega sveta 
oziroma, da se skliče izredna seja mestnega sveta.   
Sprašujem, zakaj ta pobuda ni bila uslišana, upoštevana oziroma ni bilo nobenega 
odgovora in odziva nanjo? 
 

  -      svetnika Valterja Vodopivca - naslednje vprašanje: 
Na prejšnji seji MS smo obravnavali in tudi sprejeli Odlok o proračunu za leto 2014 v 
drugem branju.  
V razpravi, ki je tekla okrog obsega potrebnih vlaganj v obnovo Bevkovega trga se je 
odvila široka in poglobljena razprava, v kateri se je lahko slišalo besede podpore kot 
tudi nasprotovanja tako dragi obnovi trga.  
Pri pozornem prebiranju zapisnika razprave na to točko, so se mi pojavili dvomi o 
točnosti in korektnosti izjav župana, najbolj pa so me zaskrbela nekatera stališča 
izražena v njegovem pojasnjevanju, čemu je potrebna tako draga obnova.  
Naj pojasnim. Župan je nam svetnikom pojasnjeval, da je ob tem ko je občina pridobila 
1,1 mio EU sredstev ter unovčila garancijo Euroinvesta, oboje za ureditev zgornjega 
sloja Bevkovega trga edino smiselno, da se obnovi, po njegovem 50 let stara 
infrastruktura, kar je sicer daleč od resnične starosti, ampak dilema se pojavi, če 
beremo uradni odgovor MONG na forumu na spletni strani MONG z dne 20.11.2013, 
kjer na vprašanje o investiciji v obnovo Bevkovega trga napišejo, citiram: »k urejanju 
centra mesta je potrebno nujno pristopiti že iz razlogov dotrajane podzemne komunalne 
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infrastrukture, ki jo bomo zamenjali v celoti. Gospodarno je, da se istočasno uredi še 
zunanja površina.« Konec citata.  
Sedaj vas vprašam, ali se vam ne zdita obe izjavi, če ju pozorno primerjamo podobni 
tisti večni dilemi, ali je bilo prej jajce ali kokoš? Težko se odločim, kaj je res in kaj ne. 
Občutek imam, da je nekdo tu svetnike, ki beremo tudi forum, zavajal. Zato vas prosim, 
da svetnikom pojasnite katera trditev je prava.  
V vaši razpravi ste tudi navajal, da je projekt obnove Bevkovega trga enoten projekt, ki 
pa je financiran z dveh proračunskih postavk. Sedaj se postavlja vprašanje o korektnosti 
takšne interpretacije, gre enkrat za novogradnjo, drugič pa za investicijska vzdrževalna 
dela, kar ne moremo enačiti. Sprašujem vas, ali ste namenoma združili vsa dela v en 
projekt zato, da bi prisili svetnike, da obe postavki v proračuni potrdijo, sicer tvegajo da 
padeta obe?  
In sedaj po mojem prepričanju najbolj sporno dejanje, ki ste ga naredil s tem, ko ste 
podpisal pogodbo v vrednosti 3,6 milijona EUR, ob tem, da ste imel v veljavnih 
dokumentih ob dnevu podpisa zagotovljenih 205.000 EUR. To razumem kot skrajno 
nedopusten pritisk na svetnike, da ne rečem temu celo hazardiranje z občinskim 
proračunom.  
Sprašujem vas župan, kaj bi se zgodilo, če mestni svetniki ne bi potrdili proračunske 
postavke v višini vrednosti podpisane pogodbe? Prosim vas tudi, da MS MONG 
predstavite to pogodbo. 
 

  -      svetnice mag. Darinke Kozinc – naslednjo dopolnitev odgovora:   
Zahtevala bi, da se mi odgovor dopolni glede tako imenovanih klopeh iz sibirskega 
macesna. Prosim, da se mi dopolni s primerjavo cen, se pravi, hočem vedeti cene za 
m³. Kot strokovnjak s tega področja vem, da so vzeli tako imenovani sibirski macesen 
sedaj za zunanje obnove in tako naprej, da bi bil bolj trajen in tako dalje. Skratka, ne bi 
se spuščala na strokovno področje, vendar še enkrat prosim in tudi da se mi dostavi, 
kdo je naročal in kdo je izbiral. Prav tako bi prosila tudi za skice klopi. Upam, da bom to 
dobila.  
 

  -      svetnice mag. Darinke Kozinc – naslednjo pobudo:   
Velikokrat so bile že dane pripombe, da so neusklajene prireditve med javnimi zavodi in 
MONG. Podobno se je zgodilo tudi letos ob kulturnem prazniku, ko je bila občinska 
proslava ob kulturnem prazniku istočasno kot ART sredica v Kulturnem domu, s to 
razliko, da javni zavodi imajo sprejet delovni program, ki ga potrdi svet zavoda že veliko 
prej in je seveda znan., medtem ko ima MON bistveno manj  prireditev in bi se zagotovo 
lahko na osnovi že sprejetih programov z zavodom lažje usklajevala, saj ne moremo 
negirati zakona fizike in nekateri ljudje so se pač morali odločiti med dvema kulturnima 
prireditvama in to v sredo, 5. februarja natančno ob isti uri.  
V izogib podvajanju prireditev, lepo prosim, da se datumi občinskih prireditev v bodoče 
usklajujejo oziroma da se pripravi plan prireditev, kot ga pripravljajo zavodi. Pripravijo 
naj se v okviru možnosti, kar je bil ne nazadnje tudi sklep odbora za kulturo, šolstvo in 
šport dne 14. 11. 2012, kar pa je očitno ostal nerealiziran.   
 

-      svetnice mag. Darinke Kozinc – naslednjo pobudo:   
Na naslednji seji naj se svetnikom in svetnicam posreduje poročilo o povzročeni škodi v 
MONG zaradi žleda in akcijski načrt odpravljanja posledic ter čiščenja in uporabe lesa iz 
gozda v lasti MONG.   

 
-      svetnika Tomaža Belingarja – skladno z 21. členom poslovnika mestnega sveta 

najmanj tri dni pred sejo naslednjo pobudo:  
Dajem pobudo MONG za odkup umetniške skulpture Janeza Boljke – bronastega bika, 
simbola nekdaj izvozne znamke MIP-a. 
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Do 25. aprila 2014 je namreč možno odkupiti Boljkovo skulpturo, denar od prodaje pa 
nameniti nekdanjim delavcem MIP-a, ki od stečaja podjetja v petih letih niso dobili še 
nič, kot pojasnjuje stečajni upravitelj Miroslav Benedejčič. Poleg tega bi občina bronasto 
skulpturo ohranila kot mestno in regijsko kulturno zapuščino in s tem delno pripomogla k 
zaključku fantomske razprodaje družbene lastnine. Bronasti bik je bil namreč že večkrat 
naprodaj po vrtoglavi ceni slabega četrt milijona evrov. Kdo naj se zavzema za občinsko 
zapuščino, če ne njeni sami upravitelji in občani? 

 
 

 Uradu direktorja občinske uprave: 
 
   -      svetnika Valterja Vodopivca - naslednje vprašanje:  

Imam vprašanje za go. direktorico občinske uprave, in sicer sprašujem direktorico, ali 
drži informacija, da s 1. 1. 2014 ni možno več dajanje donacij s strani krajevnih 
skupnosti društvom, ki delujejo na njihovem območju? Če je informacija točna me 
zanima, zakaj ni ta informacija pisna in zakaj je niso prejele KS? Če je bilo izdano tako 
navodilo, me tudi zanima, na podlagi katerih zakonskih določil je bilo izdano tako 
navodilo.    
Ker pa sem seveda poslal vprašanje po emailu, odgovor pa ne zahteva nekega 
posebnega preverjanja, pričakujem, da bo direktorica že na sami seji podala ustrezen 
odgovor.  

   
 -       svetnice Kaje Draksler – naslednje vprašanje:  

Še dobro, da imamo tu televizijo.   
Spoštovane občanke in občani. Predvčerajšnjim je bil na spletni strani naše občine 
objavljen razpis za prosto delovno mesto v občinski upravi. Prosto je delovno mesto 
načelnika. Ker ta rok za prijavo na razpisano delovno mesto, ki je bilo objavljeno 
predvčerajšnjim, poteče že jutri, z vašo prijavo pohitite in obvestite vaše znance.  
Zakaj je na voljo za prijavo le tri dni? To je tudi moje vprašanje, ki ga danes postavljam 
naši občinski upravi. Smo mar priča tako imenovanemu prirejenemu izboru, ker je 
kandidat že znan in ne želimo, da bi ta dobil preveliko konkurenco? 
 
 

 Projektni pisarni:  
 

-      svetnice Patricije Šulin – naslednje vprašanje:  
Imam tri pobude, ki jih bom seveda oddala tudi pisno. Začela pa bi s prvo, in sicer s 
tem, da je Ministrstvo za notranje zadeve in javno upravo nekdanje mejne objekte na 
Pristavi, Erjavčevi ulici in Solkanu predalo brezplačno Mestni občini Nova Gorica. 
Objekti se tudi nahajajo na strateški točki in so zato primerni za različne vsebine 
opravljanja dejavnosti, po mojem mnenju tako za muzeje kot tudi za trgovinsko 
dejavnost v smislu prodaje lokalnih pridelkov, ali pa opravljanje dejavnosti turističnih 
agencij kot tudi seveda drugih primerljivih dejavnosti. Vsekakor bo v strokovnih službah 
mestne občine potrebna presoja kakšna bo nova vsebina in namen teh objektov, kot 
tudi kasneje iskanje najemnikov z javnim razpisom. Zato sprašujem, ali ta strokovna 
presoja na občinski upravi o vsebini nekdanjih mejnih objektov na območju naše občine 
že poteka in kdaj bo zaključena? Menim namreč, da se je potrebno čim prej sestati in 
tudi smiselno odločiti o novi vsebini, razpisati javni razpis za najem teh objektov, saj 
nudijo poleg opravljanje dejavnosti tudi priložnost za nova delovna mesta.  

 
 -       svetnice Kaje Draksler – naslednje vprašanje:  

V Solkanu, na križišču Vojkove ceste in Ulice Milojke Štrukelj se spreminja prometna 
ureditev. Iz semaforiziranega križišča nastaja krožišče. Dela so se pričela v drugi 
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polovici decembra 2013 in potekala celoten december vključujoč skoraj vse praznike in 
vikende, tudi nedelje.  
Okoliški prebivalci smo menili, da želi CPG krožišče čimprej urediti, zato nismo podali 
nikakršnih pritožb. Od začetka januarja 2014 dela na krožišču stojijo. Opravljenih je cca 
dve tretjini del.  
Zanima me, zakaj dela stojijo in zakaj se projekti ne izvedejo od začetka do konca brez 
vmesnih večmesečnih prekinitev? 

 
 Oddelku za družbene dejavnosti:  
 
  -      svetnice Patricije Šulin – naslednjo pobudo:  

Goriška lekarna na Rejčevi ulici za storitve opravljene v nočnem času ter v nedeljah in 
praznikih kot izvajalec zdravstvenih storitev zahteva doplačilo za nakup zdravil brez 
recepta in drugih artiklov, ki jih prodaja. 
Dajem svetniško pobudo, glede na to, da so nakupovalni centri na območju MONG ob 
nedeljah in nekaterih praznikih odprti do 15. ure, da tudi Goriška lekarna v tem času ne 
zaračunava doplačila za nakup zdravil brez recepta in drugih artiklov, ki jih prodaja. 
Tako bi občani, ki potrebujejo zdravilo brez recepta ali drugih artiklov iz lekarne, dobili 
po nekoliko nižji ceni, lekarna pa bi najbrž v tem času prodala več svojih artiklov. 

 
  -      svetnice Patricije Šulin – naslednje vprašanje:  

Rolkarski poligon je v mestu lepo zaživel in je bila njegova izgradnja potrebna tudi 
zaradi varnosti tistih, ki se ukvarjajo z urbanimi športnimi dejavnostmi. V njem in ob 
njem se zbira veliko mladih iz sosednje Gorice, drugih okoliških krajev in širšega 
slovenskega prostora. 
Ob načrtovanju rolkarskega poligona se je najbrž z uporabniki pogovarjalo tudi o 
možnostih in načrtih o prirejanju večjih tekmovanj, ki jih star dotrajan objekt ni 
omogočal. 
Sprašujem, ali se v letošnjem letu načrtuje kakšno večje tekmovanje oziroma kakšen 
drugi športni dogodek v novogoriškem rolkarskem poligonu? 

   
  -      svetnika Antona Petrovčiča – naslednjo pobudo:  

Imam eno pobudo, in sicer za ponovno proučitev in zagon zobozdravstvene ambulante 
v Zdravstvenem domu Čepovan. Namesto obljubljenega sestanka s predstavniki KS 
Čepovan s strani direktorja zobozdravstva, na katerem bi se pogovorili o problematiki 
delovanja zobozdravstvene ambulante za odrasle v Zdravstvenem domu Čepovan, smo 
dobili s strani načelnice oddelka za družbene dejavnosti v zapisniku z 29. seje 
mestnega sveta odgovor, v katerem pojasni, da so se koncem lanskega leta na njih 
obrnili koncesionarji s prošnjo, da se glede na to, da vsi opredeljeni pacienti iz 
Čepovana dejansko obiskujejo zobozdravnika v Novi Gorici, prekine izvajanje 
dejavnosti v Čepovanu. O tej nameri naj bi bila konec decembra 2012 zagotovo 
obveščena tudi KS Čepovan. V odgovoru na 34. seji na zastavljeno svetniško vprašanje 
svetnice Darinke Kozinc, je ta isti oddelek odgovoril, da poslovanje in kritje stroškov v 
zvezi z delovanjem krijeta javni zavod Zdravstveni dom Osnovno varstvo Nova Gorica 
in Zdravstveni dom Zobozdravstveno varstvo Nova Gorica iz lastnih sredstev. Za 
sofinanciranje delovanja so namenjena tudi sredstva s strani MONG. 
Zobozdravstveno varstvo za mladino v Čepovanu izvaja javni zavod Zdravstveni dom 
Zobozdravstveno varstvo Nova Gorica. Tu je potrebno povedati in pohvaliti konkretnega 
izvajalca dr. Gorkič Matjaža, ki si za to zelo prizadeva in na veliko zadovoljstvo šole in 
staršev otrok ohranja dejavnost v kraju, kateri je uporabnikom te storitve najbližji.  
Prepričan sem, da bi na enak način lahko delovala tudi zobna ambulanta za odrasle, je 
pa bilo že v zasnovi narobe zastavljeno, saj ne more ambulanta delovati na osnovi štirih 
izvajalcev. Vemo kako je, če pet ljudi uporablja eno orodje. Po navadi je to orodje 
večinoma nedelujoče, saj se odgovornost za poškodovanje prelaga iz enega na 
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drugega, delovnega učinka pa ni. Preberite si odgovor in videli boste, da je udaril 
popolnoma mimo realnosti in zdrave logike. Kdo naredi rajši 20 ali 25 km, da pride do 
določene oskrbe, ki jo ima dobesedno pred nosom? In da so pacienti to sprejeli z veliko 
mero razumevanja in bili  z obstoječim načinom dela zadovoljni. Se pravi, da so bili 
zadovoljni, da zdravnika ni bilo, ko bi moral priti, da so bili izgovori, da je voda slaba in 
še in še. Sprašujem vas, kdo je bil v tem procesu nategovanja močnejši člen? Pacient 
sigurno ne.  
Sedaj ugotovitev oddelka, da citiram: «Glede na to, da pacienti iz Čepovana dejansko 
obiskujejo izbranega zdravnika v Novi Gorici, zmanjševanje sredstev Zavoda za 
zdravstveno zavarovanje Slovenije za zdravstvo in racionalizacije v zdravstvu, smo se 
dogovorili za ukinitev zobozdravstvene ambulante za odrasle v Čepovanu. S 
koncesionarji smo sklenili anekse k pogodbam o koncesiji, s katerimi določili, da iz prej 
navedenih razlogov ne opravljajo več zobozdravstvenega varstva odraslih v ambulanti v 
Čepovanu. O prenehanju opravljanja zobozdravstvenega varstva v ambulanti Čepovan 
smo pred sklenitvijo aneksa s koncesionarji obvestili tudi KS Čepovan.» To pa ni res!.  
Zato dajem pobudo, da se ponovno prouči možnost zagona zobozdravstvene 
ambulante v Čepovanu, poiskati vse mogoče načine, da bi ambulanta delala in ne 
iskanje vseh mogočih izgovorov za to, da se ambulanta zapre.      

 
  -      svetnika Tomaža Horvata, mag. – naslednjo pobudo: 

Dajem svetniško pobudo v smislu ustanovitve informacijske pisarne za področje 
socialnih in humanitarnih dejavnosti.  
Kot nam je vsem poznano, se brezposelnost in revščina tudi v Novi Gorici v zadnjem 
času povečuje, zato vse več prebivalcev potrebuje materialno in socialno pomoč.  
Ker vemo, da se večina prebivalcev pač v tej poplavi informacij ne znajde, predlagam, 
da se v MONG prouči možnost ustanovitve informacijske pisarne, v kateri bi 
posamezniki dobili informacije kje in kakšno pomoč lahko dobijo ter bi se jim lahko 
pomagalo pri izpolnjevanju obrazcev, prošenj in raznih formularjev, ki so potrebni, da 
pač posamezniki pridejo do določenih socialnih pomoči.   
Predlagam, da bi se uskladili in se dogovorili o tej možnosti tudi skupaj s Centrom za 
socialno delo Nova Gorica ter ostalimi humanitarnimi organizacijami, ki bi sodelovale pri 
tem projektu. Mislim, da bi bila to ena rešitev za te ljudi, ki pač niso poučeni, ki ne znajo, 
ki pa dejansko rabijo pomoč v naši občini, zato, da jim vsaj malo ublažimo to socialno 
stisko v kateri se nahajamo in da vemo o tem, kar se dogaja v naši bližini. Mislim, da je 
to pereč problem in da je potrebno dejansko razmisliti o tej problematiki in nekako 
ukrepati. Občani so potrebni te pomoči, ne samo finančne, materialne, tako kot nekateri 
mislimo, rabijo tudi pomoč v smislu, kot sem že prej poudaril, izpolnjevanja obrazcev, 
formularjev in pravne ter tudi druge, recimo svetovanja in drugega svetovanja, tako, da 
mislim, da bi bila ta informacijska pisarna v vsakem smislu oziroma okviru dobrodošla in 
prepotrebna v tem našem mestu, tako kot imamo ustanovljeno pisarno, kjer plačujemo 
položnice brez nekih provizij.  
Mislim, da je to nujno potrebno in upam, da se bomo tu uskladili in pač dobili določene 
prostore oziroma kader tudi za to, da bi lahko našim občanom svetovali kje in na koga 
se obrniti v osebnih stiskah. Tako, da upam, da bomo dobili to soglasje in da bomo 
skupaj pomagali našim občanom.  

 
  -      svetnice mag. Darinke Kozinc – naslednjo dopolnitev odgovora:   

Naslednja zadeva pa je tako imenovana Zobozdravstvena ambulanta v Čepovanu. 
Zanimivo je to, da deluje v Čepovanu zobozdravstvena ambulanta za otroke nemoteno, 
s katero upravlja Zdravstveni dom Zobozdravstveno varstvo, medtem, ko 
zobozdravstvena ambulanta, ki je bila tudi po mojih informacijah dobro opremljena, 
dobro opremljena, poudarjam, ne deluje. Zanjo pa naj bi skrbeli koncesionarji in ne 
deluje. Torej, v mojem odgovoru je bilo navedeno tudi, da so o tem obvestili KS 
Čepovan. KS Čepovan mi je zatrdila, da o tem niso bili nič obveščeni in tudi niso 
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zadovoljni, da je od tam odšla zobozdravstvena ambulanta. Treba je upoštevati, da ta 
ambulanta pokriva zelo velik teritorij in da vsi ljudje nimajo avta, da so tam tudi starejši 
ljudje, ki so potem prisiljeni čakati na prevoz svojih otrok do Nove Gorice in tako naprej.  
Zato bi prosila, da ne bi ostali samo pri tem, da je pač ukinjena, ampak, da se mi 
dopolni ta odgovor še z odgovorom in mnenjem KS Čepovan.  
Prav tako bi želela vedeti, ali je res ta ambulanta dobro opremljena, kaj se bo zgodilo v 
tem primeru nedelovanja s to opremo in skratka bi želela vedeti tudi, ali je res tako 
slabo obiskana?   

 
  -      svetnice mag. Darinke Kozinc – naslednjo pobudo:   

Dajem pobudo, da se na MONG pripravi akcijski načrt za starejše, kar utemeljujem s 
tem, da ima MONG največji delež starejših nad 65 let v Sloveniji. 

 
   
 Oddelku za gospodarstvo in gospodarske javne službe:  
 
  -      svetnika Stanka Žgavca – naslednje pojasnilo: 

Zahvaljujem se Komunali Nova Gorica za podani izčrpen odgovor v zvezi z vprašanjem, 
ki sem ga dal, in sicer čiščenje teh zabojnikov predvsem v poletnih mesecih, ko pač iz 
njih zaudarja. Ampak morda je prišlo do nesporazuma, ker Komunala Nova Gorica, d.d., 
mi obširno razlaga in sam to razlago sprejemam, kako je z biorazgradljivimi kuhinjskimi 
odpadki v teh 240 litrskih kontejnerjih. Torej, nisem spraševal za te kontejnerje, ker se 
strinjam, da so  vzdrževani in da je točno tako, kot je napisala Komunala Nova Gorica, 
d.d..  
Sprašujem za kontejnerje volumna približno 1 m3, ki so na štirih kolesih, ker namreč 
tudi po lastnih ugotovitvah, torej uporabniki zatrjujemo, da predvsem v poletnih mesecih 
iz teh kontejnerjev zaudarja, zato prosim za dodatno pojasnilo, kako je s čiščenjem teh 
kontejnerjev. 
  

  -      svetnice mag. Darinke Kozinc – naslednjo pobudo:   
Dajem pobudo, da bi Komunala Nova Gorica dala možnost posameznikom, da pri 
zbiranju kosovnih odpadkov lahko pregledajo, izberejo in lahko za majhno odškodnino 
odpeljejo izbrani kos.   
Glede na trenutno ekonomsko situacijo bi tako omogočili posameznikom, da za mali 
denar pridejo do stvari, ki jih potrebujejo, obenem pa bi omogočili tudi tistim, ki se 
ukvarjajo z obnovo npr.: pohištva itd., da pridejo do kosa, ki se jim ga splača obnoviti in 
prodati oziroma dati ponovno življenje zavrženemu izdelku. 

 
  -      svetnika Marka Tribušona – naslednjo pobudo:  

Občinski upravi in pristojnim službam dajem naslednjo pobudo za razširitev 
namakalnega sistema na severno ozeljansko in šmihelsko polje. 
Na južnem delu je že urejeno črpališče in del namakalnega sistema. Žal ta sega samo 
do regionalne ceste Nova Gorica–Ajdovščina. Na severni strani je še ogromno 
kmetijskih površin, katere se vedno intenzivnejše obdelujejo. Predvsem gre za 
samooskrbo z zelenjavo in poljščinami za katere so na tem delo zelo dobri pogoji. 
Največji problem pa predstavljajo prav sušna obdobja zaradi katerih so pridelave 
bistveno zmanjšane, pri nekaterih kulturah celo na meji rentabilnega. 
Ker je glede na napovedi v prihodnje pričakovati še večja sušna obdobja, je nujno 
zgraditi namakalni sistem. Zelo funkcionalen pa bi bil sistem tudi v zimskem času. 
Takrat namakanje ni potrebno in se pojavljajo viški vode. Ravno v teh obdobjih pa 
prihaja v tem predelu do zelo močne burje. Burja odnaša s seboj velike količine 
rodovitne prsti ter tudi vse zimske posevke. V kolikor bi bilo omogočeno namakanje prsti 
tudi v ta namen, bi bila tovrstna škoda precej manjša. Oblaki prsti in manjšega kamenja 



 
12

katero burja raznaša čez cesto pa so tudi zelo nevarni za udeležence v prometu in 
ogrožajo prometno varnost. 

 
 
 Oddelku za okolje, prostor in javno infrastrukturo: 
  
  -      svetnice Vide Škrlj – naslednje vprašanje:  

Imam vprašanje glede izgradnje sekundarne kabelske kanalizacije na območju MONG.  
Spomnila bi vas, spoštovani kolegi, da smo na 19. seji mestnega sveta 5. julija 2012 
obravnavali do takrat nerealizirani dogovor med MONG in družbo Gratel iz Ptuja glede 
izgradnje kabelske kanalizacije v prenosnih in distribucijskih komunikacijskih omrežjih in 
pokritjem celotnega območja občine z optičnim ali WIMAX ali UMTS omrežjem.  
Mestni svet je takrat podprl predlog občinske uprave, da se besedilo dogovora o 
dokončanju del do konca leta 2010 črta, pri čemer se je mestna občina zavezala, da bo 
za izvedbo prej navedenega sklepa sklenila z izvajalcem aneks k služnostni pogodbi, 
ustrezno uredila obveznosti izvajalca v Novi Gorici, Solkanu in Kromberku ter določila 
nov rok izvedbe, poskrbela za predložitev bančne garancije za zavarovanje in dobro 
izvedbo del in ostale ukrepe, povezane z izvedbo del.  
Na isti seji je bil sprejet tudi predlog odbora za gospodarstvo, da se občinsko upravo 
zadolži, da ob izvajanju investicij v infrastrukturo na podeželju pozove ponudnike 
optičnega omrežja k izvedbi le-tega.  
Sprašujem, g. župan, zakaj v Novi Gorici še vedno nimamo povsod optičnega omrežja? 
Prosim vas, da mestni svet seznanite s stanjem na tem projektu in poročate o tem, kako 
se zagotavlja pokritost s tem tudi na podeželju.   

       
 -       svetnice Kaje Draksler – naslednje vprašanje:  

V Solkanu so konec leta 2013 napeljali optično omrežje. Ob tem so seveda razkopali 
ulice, ob koncu del pa jih niso asfaltirali, temveč luknje le zacementirali, kar povzroča 
zastajanje vode na več predelih in kvari podobo kraja.   
Zanima me, ali so bila omenjena dela opravljena skladno s pravili in kdo je nadziral 
izvedbo? 

 
 -       svetnika Borisa Rijavca - naslednje vprašanje in pobudo: 

Imam eno svetniško vprašanje oziroma hkrati tudi pobudo.  
Gre za to, da je dne 10. 9. 2013 g. Valter Cej na oddelek za okolje, prostor in javno 
infrastrukturo poslal dopis, v katerem podaja predlog za ureditev meje s parcelo številka 
19/2, 20/3 in 1068, kar je cesta v naravi, vse k.o. Trnovo. Predlagal je mejo, ki je v skici, 
ki jo je predložil dopisu, označena z rdečo črto. To je meja, ki dejansko odraža tudi 
stanje v naravi, kar je v dopisu tudi pojasnjeno. Stanovanjski objekt - hiša namreč v 
nespremenjenih gabaritih stoji na tej parceli 19/2 že več kot 200 let. Nerazumljivo je, pa 
tudi nobene potrebe ni, da bi se meja sedaj spreminjala v škodo občana, lastnika 
omenjene stanovanjske hiše.  
Po ogledu omenjenega stanja v naravi sem se osebno prepričal, da bi s predlagano 
rešitvijo, ki je v škodo občanu, bistveno poslabšali tudi prometno varnost na tem delu, s 
tem pa posledično tudi ogrozili varno bivanje v tej hiši, ki je tik ob cestišču, kar se vidi 
tudi iz priloženih slik. Če bi bilo treba širiti cestišče, za kar pa ne vidim nobene potrebe, 
saj  trenutna širina cestišča 3,6 metra zadošča vsem potrebam, bi se kvečjemu cestišče 
lahko širilo na nasprotno stran, kjer je dovolj prostora.  
9. 12. 2013 sem po elektronski pošti načelnika oddelka seznanil s to problematiko in 
predlagal, da se zadevo ustrezno reši.   
Glede na to, da na moj predlog do danes nisem dobil nobenega odziva sprašujem, kaj 
se je na tem primeru naredilo, hkrati pa ponovno tokrat v obliki svetniške pobude 
predlagam, da se zadeva nemudoma ustrezno reši, kot je navedeno v predlogu občana. 
Tako bi dobili primerno in ustrezno rešitev za lastnike hiše kot tudi za MONG. 
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 Medobčinski upravi MONG in Občine Brda  
 
- svetnice Milojke Valantič – naslednje vprašanje:  

Imam eno vprašanje.  
Kot v ostalih mestih so tudi v samem mestu Nova Gorica ob večstanovanjskih zgradbah 
predvidena parkirna mesta za stanovalce. Predvsem v pritličjih le-teh stanovanjskih 
zgradb pa so tudi poslovni prostori podjetij, zavodov in raznih lokalov. Uslužbenci in 
gostje teh podjetij in lokalov pa že od nekdaj v zgodnih jutranjih urah in do poznih 
večernih ur zasedajo s svojimi vozili parkirna mesta predvidena za stanovalce in ne 
nazadnje nekatera podjetja imajo tudi svoj vozni park, ki prav tako zaseda parkirna 
mesta predvidena za stanovalce, na primer Varnost v stolpnici Ulice Gradnikove 
brigade 9. Naj ponovno opozorim, da v stanovanjskih blokih in stolpnicah živimo mladi, 
stari, bolni, invalidi in poudarila bi še posebej družine z majhnimi otroki, ki moramo iskati 
parkirna mesta daleč od stavbe domovanja, da lahko pridemo domov in v stanovanje 
prinesemo in odnesemo vse, kar družina potrebuje za svoje življenje.  
Zanima me, kdaj in kakšne ukrepe boste občinska uprava skupaj z medobčinskim 
redarstvom sprejeli za razrešitev tovrstnega problema, saj vsi vemo, da po mestu vlada 
kar velika stihija parkiranja in da je na primer parkirna hiša Eda v centru skoraj prazna.  
Prosila bi za konkreten odgovor in ne samo pavšalen - se urejuje. Mislim namreč, da se 
v Novi Gorici življenjsko pomembne zadeve prepočasi urejujejo.  
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